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Zápis č. 1/2016 
 

z veřejného zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí, konaného 
v pondělí 25.1.2016 v zasedací místnosti budovy A Městského úřadu v Kostelci nad Orlicí 

 
Přítomni: 17 – Alt, Drahorád, Forchová, Kotásek, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Langr, Mlatečková, Musil, Šeda, 
Šlaj, Zakouřilová, Žid, Žižková 
Omluveni: 4 – Bartoš, Lerch, Mottl, Kytlík 
Neomluven: 0 

 
(prezenční listina je součástí zápisu) 

 

ZASEDÁNÍ 
 
zastupitelstva města zahájil starosta města pan František Kinský v 16:05 hodin, pozdravil všechny 
přítomné a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva města a zasedání je 
tedy usnášeníschopné. Zasedání bylo řádně a včas svoláno a jeho konání bylo dostatečným 
způsobem zveřejněno. 
 
Do pracovního předsednictva byli navrženi: 
František Kinský  - starosta 
Ing. Tomáš Langr  - místostarosta 
JUDr. Jan Šťastný  - tajemník 
 
Dotazy: žádné 
 
Pro: 17 –  Alt, Drahorád, Forchová, Kotásek, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Langr, Mlatečková, Musil, Šeda, Šlaj, 
Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Pracovní předsednictvo bylo schváleno. 

 
Zapisovatelkou byla jmenována paní Bc. Kristýna Predecká. 
 
Ověřovateli zápisu byli jmenováni: 
Ing. Lenka Forchová 

Bedřich Jasník 

 
Dotazy: žádné 
 
Pro: 17 –  Alt, Drahorád, Forchová, Kotásek, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Langr, Mlatečková, Musil, Šeda, Šlaj, 
Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Ověřovatelé zápisu byli jmenováni.  

 
Do návrhové komise byli jmenováni: 
Ing. Vlastimil Šeda  - předseda 
Rudolf Kameník  - člen 
MUDr. Milan Musil    - člen 
 
Dotazy: žádné 
 
Pro: 16 –  Alt, Drahorád, Forchová, Kotásek, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Langr, Mlatečková, Šeda, Šlaj, 
Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 - Musil 
 
Návrhová komise byla jmenována. 
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p. Kinský: Zápis z předchozího zasedání byl ověřen a nebyly proti němu podány námitky. Upozorňuji 
přítomné, že dle jednacího řádu je ze zasedání pořizován zvukový záznam, který slouží pro 
vyhotovení zápisu a následně je umístěn spolu se zápisem na stránkách města. Z tohoto důvodu je 
nutné, aby zastupitelé mluvili postupně a do mikrofonu, aby byla zveřejňovaná zvuková nahrávka co 
nejkvalitnější. Zároveň budou při hlasování nahlas jmenováni zastupitelé jmény pro průkaznost a 
ověření hlasování. Má proti tomu někdo námitku? 
 
Pro: 17–  Alt, Drahorád, Forchová, Kotásek, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Langr, Mlatečková, Musil, Šeda, Šlaj, 
Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 

p. Kinský: Oproti vyvěšenému programu navrhuji vyřadit bod 3) – Rozpočtová opatření. Bod bude 

k projednání předložen na zasedání zastupitelstva města dne 29. 2. 2016.  

 
Pro: 17–  Alt, Drahorád, Forchová, Kotásek, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Langr, Mlatečková, Musil, Šeda, Šlaj, 
Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 

Návrh programu zasedání: 

 
1) Schválení podání žádosti městem Kostelec nad Orlicí na čerpání dotace ze Státní podpory sportu 

pro rok 2016 – Program 133510 na výstavbu víceúčelového sportoviště Na Skále 

 

2) Souhlas města Kostelec nad Orlicí softballovému oddílu SK Klackaři  s rozšířením sportovního 

areálu Pod Strání ze Státní podpory sportu pro rok 2016 – Program 133510 

 
Dotazy: žádné  
 
 
Pro: 17–  Alt, Drahorád, Forchová, Kotásek, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Langr, Mlatečková, Musil, Šeda, Šlaj, 
Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 
Program byl přijat. 

 

 

1) Schválení podání žádosti městem Kostelec nad Orlicí na čerpání dotace ze Státní 

podpory sportu pro rok 2016 – Program 133510 na výstavbu víceúčelového 

sportoviště Na Skále 

Audio záznam: od 09:05 min. do 14:55 min. 
 
Ing. Langr: Pro letošní rok máme v rozpočtu města alokovanou částku 2,5 mil Kč na 
výstavbu víceúčelového sportoviště na hřiště Na Skále. Při sestavování rozpočtu jsme 
informovali, že v případě, že se vyskytne nějaký dotační titul, který by pomohl alespoň 
částečně zafinancovat celé dílo, tak se o něj budeme ucházet. V prosinci Ministerstvo 
školství, mládeže a tělovýchovy tento dotační program vyhlásilo, tzn., že do konce ledna se 
musí podat na ministerstvo příslušně žádosti a jedním z parametrů té žádosti, což v celé 
řadě dalších případů nikdy nebylo je, že tato předkládaná žádost musí být schválena 
zastupitelstvem města. My jsme už v průběhu minulého a tohoto měsíce začali na té žádosti 
intenzivně pracovat, abychom byli schopni ji předložit v odpovídající kvalitě, která by 
umožňovala přidělení příslušné dotace. Jediné co nám v rámci předkládané žádosti nyní 
chybí je odsouhlasení, resp. stvrzení Vámi jako zastupiteli, že souhlasíte s podáním této 
žádosti. 
 



3 
 

 
 

Dotazy:  
 
Bc. Šlaj: Jaká může být maximální výše té dotace?  
Ing. Langr: U tohoto typu dotace do 50 % z celkové investice 
Bc. Šlaj: To by znamenalo, že cca 1,5 mil Kč by šlo za námi? 
Ing. Lang: Ano tam je alokováno 2,5 mil Kč z rozpočtu s tím, že po upřesnění některých 
čísel by se investice mohla pohybovat řádově o 100 000 Kč méně, tzn. 1,2 mil Kč bychom 
mohli obdržet a 1,2 mil Kč by šlo z našeho rozpočtu 
Bc. Šlaj: Vzhledem k tomu, že to nebylo předmětem jednání Komise sportu, školství, 
tělovýchovy atd. předpokládám, že je to projednáno s ředitelem školy? 
Ing. Langr: Ano s panem ředitelem jsme celou tuto záležitost, tedy budování víceúčelového 
sportoviště, řešili v přípravné fázi rozpočtu pro letošní rok, kdy i on se vyjadřoval k tomuto 
zařízení, které přímo sousedí s objektem školy Na Skále. Samozřejmě jeho představa 
v rámci sestavování rozpočtu byla trochu jiná v tom duchu, že zázemí pro výuku tělesné 
výchovy Na Skále není dostatečné a realizací tohoto zařízení se vyřeší pouze období letních 
měsíců. Pan ředitel zároveň vznesl požadavek na vybudování kryté haly resp. sportovního 
zařízení krytého, což stávající rozpočet a finanční náklady, které by s tím byly spojené by 
nevyhovovaly. Ano odsouhlasili jsme si sportoviště v této podobě. 
 
Další návrhy: žádné 
 

ZM schvaluje podání žádosti o dotaci ze státní podpory sportu pro rok 2016 programového 
financování Program 133510 „Podpora materiálně technické základny sportu“ vyhlášený 
Ministerstvem školství, mládeže a tělovýchovy na realizaci projektu „Stavba víceúčelového 
sportoviště v lokalitě Na Skále“.  
 
Pro: 17 –  Alt, Drahorád, Forchová, Kotásek, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Langr, Mlatečková, Musil, Šeda, Šlaj, 
Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 

2) Souhlas města Kostelec nad Orlicí softballovému oddílu SK Klackaři  s rozšířením 

sportovního areálu Pod Strání ze Státní podpory sportu pro rok 2016 – Program 

133510 

Audio záznam: od 15:00 min. do 24:54 min. 

 

Ing. Langr: Principielně tento bod vychází z informací, které jsem podal ve vztahu k tomu 

prvnímu sportovišti. Rozdíl je v tom, že v rámci vypsané státní podpory jsou tam určité 

subtituly, od kterých je odvislá následná výše podpory na vybudování nových sportovišť. Ve 

vztahu k softbalovému hřišti existuje studie, kde vlastníkem pozemku areálu jsme my, ale 

jako výrazně lepší se jevil subtitul, kdy bude o dotaci žádat přímo sportovní oddíl. V prvním 

subtitulu 133512 tak jak jsme žádali v prvním případě my jako vlastník plochy, následný 

vlastník zařízení, tam je výše podpory do 50%. Ve chvíli, kdy využijeme subtitulu 133513, 

kdy budou žádat přímo sportovní oddíly, tam je možnost dotace až do výše 90%. Pokud by 

sportovní oddíl se svou žádostí uspěl, zbývajících 10% by dofinancovalo město s tím, že 

připravujeme po dohodě s paní předsedkyní softbalového oddílu smlouvu. Majetek, který by 

byl v rámci doby udržitelnosti majetkem SK Klackaři, by po době udržitelnosti přešel do 

vlastnictví města. Z toho titulu, že je možné dosáhnout až 90 % státní dotace, je tam dohoda 
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o následném převedení majetku do vlastnictví města, tak jsme se rozhodli, po dohodě s 

vedením softbalového oddílu, že půjdeme touto cestou. 

 

Dotazy:  
 
Mgr. Žižková: Je to možné, aby někdo jiný byl majitel stavby a někdo jiný majitel pozemku?  
Ing. Langr: Pokud by to nebylo možné, tak bychom ani o tomto bodu nediskutovali. Je to 
možné, jdeme touto cestou a záruka pro město, když bude spolufinancovat v určité výši a 
určitým podílem celý projekt, tak záruka je následné převedení do 100 % vlastnictví města.  
Mgr. Žižková: Kdyby to bylo těch 90% tak kolik to vychází na nás? 
Ing. Langr: Studie ztvárňuje novou podobu areálu, podle kvalifikovaného odhadu 
projektanta by celý projekt realizace stál 14 751 000 Kč, což ve chvíli, kdy by se to podařilo a 
10% podíl by šel za městem tak to je těch 1 470 000 Kč. 
Mgr. Žižková: Tento návrh se mi zdá trochu předimenzovaný 
Ing. Langr: Co se týče této ceny, není to jako v případě víceúčelového sportoviště Na Skále, 
kde je už přesně projektová dokumentace, výkazy výměr a kde se nejedná o kvalifikovaný 
odhad, ale o přesné určení ceny. V tomto případě, kdy se jedná o studii, jedná se o 
kvalifikovaný odhad projektanta. Tuto studii zadávalo bývalé vedení softbalového oddílu 
v rámci nějaké představy, kterou předpokládám, konzultovalo s dalšími členy. Následně na 
podzim došlo k převolení, je nový výbor, se kterým jsem se už sešel a na toto téma jsme 
diskutovali. Ano byť je areál ztvárněn v jakési představě, tak realističtější náhled na tu 
potřebu by výrazným způsobem snížil náročnost té investice. Nyní ta studie vychází 
z určitých představ a je v určité podobě, ve které bude předkládána na Ministerstvo školství 
k předmětné žádosti na danou dotaci. Finále nemusí být v této podobě. 
p. Kotásek: Co chtějí předělat?  
Ing. Langr: Dostali jste to i v předloze, kde je to zobrazeno. Jedná se o vybudování nového 
objektu se zázemím šaten a doplnění herních konstrukčních prvků celého areálu. Vychází to 
z toho, že budou podle příslibu softbalové asociace, na základě předešlé spolupráce, i do 
budoucna spolupořadateli mezinárodních soutěží minimálně na evropské úrovni a jedna 
z nich se uskuteční už v tomto roce. 
Bc. Šlaj: Je to tedy ve stádiu studie a nějaké úpravy by se daly ještě dělat, protože to asi 
neřeší občerstvení, které by bylo potřeba zaimplementovat?  
Ing. Langr: To je součástí toho hlavního objektu, kdy tam je kavárna. 
Bc. Šlaj: V tom případě to bude asi splňovat veškeré požadavky pro organizování větších 
akcí. Je to tedy z programu 133513? 
Ing. Langr: Program 133510 a následně tam jsou subtituly. Subtitul 133513 – softbalový 
areál. 
 
Další návrhy: žádné 

 

ZM schvaluje podání žádosti o dotaci programového financování Program 133510 „Podpora 
materiálně technické základny sportu“ vyhlášený Ministerstvem školství, mládeže a 
tělovýchovy na projekt „Rozšíření sportovního areálu Pod Strání“ předloženého žadatelem 
SK Klackaři Kostelec nad Orlicí, se sídlem 517 41 Kostelec nad Orlicí, Masarykova 1399.  
 
Pro: 17–  Alt, Drahorád, Forchová, Kotásek, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Langr, Mlatečková, Musil, Šeda, Šlaj, 
Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
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Předsedající podle jednacího řádu, čl. XII, bodu 2. ponechal členy návrhové komise a 
ověřovatele zápisu následujícího zasedání zastupitelstva města, které se koná dne 
29.2.2016 již určené ze zasedání zastupitelstva města dne 7.12.2015 ve složení: 
 
Do návrhové komise navrhuji:  pana Ing. Luboše Mottla jako předsedu 
     pana Josefa Žida jako člena 
     pana Tomáše Alta jako člena 
 
 
Jako ověřovatele zápisu navrhuji: pana Rudolfa Kameníka 
     pana Ing. Luboše Lercha.  
 
 
 
Zasedání zastupitelstva města bylo ukončeno v pondělí 25. ledna 2016 v 16: 33 hodin. 
 
 
 
 
 
 
 
František Kinský 
starosta města 
 
 

 
Ověřovatelé: .............................................................. (Ing. Lenka Forchová) 

 

 

 
…..........................................................  (Bedřich Jasník) 

 
 
 
Dne 28. ledna 2016, Kostelec nad Orlicí 

 
 
zapsala: Bc. Kristýna Predecká 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



6 
 

USNESENÍ 
č. ZM 1/2016 

ze zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí konaného 
v pondělí 25. ledna 2016 v zasedací místnosti budovy A Městského úřadu v Kostelci 

nad Orlicí 
 
 

Zastupitelstvo města 

 

1. schvaluje 
a) podání žádosti o dotaci ze státní podpory sportu pro rok 2016 programového financování 

Program 133510 „Podpora materiálně technické základny sportu“ vyhlášený 
Ministerstvem školství, mládeže a tělovýchovy na realizaci projektu „Stavba 
víceúčelového sportoviště v lokalitě Na Skále“. 

b) podání žádosti o dotaci programového financování Program 133510 „Podpora materiálně 
technické základny sportu“ vyhlášený Ministerstvem školství, mládeže a tělovýchovy na 
projekt „Rozšíření sportovního areálu Pod Strání“ předloženého žadatelem SK Klackaři 
Kostelec nad Orlicí, se sídlem 517 41 Kostelec nad Orlicí, Masarykova 1399. 

 
 

 

 

 

 

František Kinský 
starosta města 
 

 
 
Dne 28. ledna 2016, Kostelec nad Orlicí 
 
 
 

 

 

 

 

 


